

學生及書院發展

Development of Students and the Residential Colleges

基金會於2022年按澳大住宿式書院運作的實際需要，加大書院發展的資助，使大學有更多資源發展書院教育，優化書院內的教學活動和改善學生生活環境。此外，基金會亦有撥備款項支持學生事務部舉辦愛國教育活動，進一步推動大學實踐全人教育。

To meet the practical needs of UM residential colleges, the foundation has increased its funding for college development in the past year, providing the university with more resources to develop college education, enhance teaching and learning activities in the colleges and improve students' living environment. The foundation has also provided funding to support the Student Affairs Office (SAO) in organising patriotic education activities, further facilitating the RCs in implementing whole-person education.

支援書院優化軟硬件設施

Supporting the RCs in Enhancing Hardware and Software Facilities

基金會支持書院分階段優化設施，包括購買學生體育運動設備、樂器、學習設備、和洗衣設備等；此外，書院亦購買了提升學生語言能力的物品 / 課程、各樣優化學習及生活環境的物品，協助書院推行5大書院教育舉措，令師生有更完備的硬件配套進行書院教育。而舉辦不同學生生活活動、學生領袖訓練營、服務學習計劃及工藝美術等活動則幫助學生培養團隊協作、服務與領導、公民責任心和文化參與的勝任力。

The foundation supported RCs to renew facilities such as sports equipment, musical instruments, learning equipment and laundry equipment in an orderly manner. In addition, RCs purchased language enhancement items/courses and various equipment for the enhancement of learning and living environment, to facilitate the RCs to implement the five major educational measures with upgraded hardware for RC staff and students. And the organization of various student activities, the Student Leadership Training Camp, the Service Learning Programme and the Fine Arts and Crafts Exhibitions helped students develop competencies in teamwork and collaboration, service and leadership, responsible citizenship, and cultural engagement.

支持書院購置樂器、升級音響設備及投影機等

Support RCs to purchase musical instruments, upgrade audio visual systems and projectors, etc

